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1. Inleiding   

Studiejaar 21/22 stond in het teken van de opstart en de ontwikkeling van de kersverse AD opleiding 

Frontend Design & Development. Zo ook voor de opleidingscommissie. De opleiding is begonnen met 12 

studenten en 5 docenten. Met twee docenten (Koop Reynders en Suus ten Voorde) en twee studenten 

(Beau Dekker en Jean Rojer) is de OC in september van start gegaan.  

 

Dit jaar hebben wij als OC ons wegwijs gemaakt in de taken van de commissie, hebben we de 

contactpersonen in medezeggenschapsraden ontmoet en hebben we eerste stappen kunnen zetten 

w.b.t. de onderwijs- en examenregeling (OER), de studievoorschotmiddelen en als afsluiter van het jaar; 

dit document, het jaarverslag.  

 

De kennis die we afgelopen schooljaar hebben opgedaan kunnen we dit jaar toepassen op een studiejaar 

met een groei van 600% aan studenten.  

 

2. Samenstelling en benoeming opleidingscommissie  

Tijdens de start van het schooljaar 21/22 is er klassikaal besproken dat onze nieuwe opleiding opzoek 

was naar twee studenten voor de OC. Twee studenten hebben daar enthousiast op gereageerd en zijn lid 

geworden van de OC. Helaas zijn beide studenten gestopt met de opleiding. Na deze twee studenten zijn 

er geen nieuwe OC-leden bijgekomen.   

 

Opleiding(en) 

1. Front-end Design & Development  

 

 

Naam leden Docent of Student Lid sinds 1  

Koop Reynders Docent 06-09-2021 

Suus ten Voorde Docent/voorzitter 06-09-2021 

 

 

3. Scholing opleidingscommissie 

 

Beau (student), Jean (student), Koop (docent) en Suus (docent) hebben tijdens het schooljaar 21/22 de 

OC scholing afgerond.  

 

 Aantal leden  Aantal afgerond Aantal mee bezig 

  OC scholing HvA  OC scholing HvA  
Opleidingscommissie 2 4 0 

 

4. Faciliteren opleidingscommissie en toetscommissie  

We zijn als nieuwe OC in het begin erg zoekend geweest. We hebben hulp aangeboden gekregen van Jos 

Kok (voorzitter OC CMD) en van Ymca van der Kevie (Ambtelijk secretaris deelraad FDMCI). Ook hebben 

we gesproken met de decaan, Frank Kresin.  

 

 

 
1 ‘Vanaf’ het moment dat het lid voor de eerste keer als lid van de opleidingscommissie is benoemd.  
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Faciliteren leden opleidingscommissie 
o Voldoet het aantal uren dat aan de opleidingscommissie ter beschikking 

wordt gesteld tenminste aan de HvA-brede ondergrens die is gesteld 
Ja 

o Worden er - bovenop de ondergrens - extra uren aan de 
opleidingscommissie ter beschikking gesteld?  

Nee 

o Beschikt de opleidingscommissie over administratieve ondersteuning 
(ambtelijk secretaris) 

Nee 

 

5. Evaluatie over de Onderwijs- en examenregeling (OER)   

Op 4 april 2022 heeft Justus Sturkenboom ons als OC om instemming gevraagd met het OER voor 

studiejaar 22/23. Via Oerwrite konden wij het concept doorlezen en waar nodig opmerkingen 

toevoegen. Ten opzichte van het studiejaar 21/22 waren er geen inhoudelijke wijzigingen. Er is alleen 

een aanpassing gemaakt in de opmaak om de leesbaarheid te verbeteren.    

 

Op 14 april 2022 hebben wij onze opleidingsmanager, Andre Neumann, het ingevulde instemming- en 

adviesformulier van de OER toegestuurd.  

 

Instemming is verleend op de volgende de artikelen: 

- 2.2 Eindkwalificaties opleiding 

- 2.5 Evaluatie onderwijs 

- 3.4 Praktische oefening  

- 9. Toetsprogramma’s 

- 9.1 Propedeuse 

- 9.2 Hoofdfase (incl. afstudeerrichtingen en minoren) 

 

We hebben één opmerking geplaats bij artikel 2.8: 

- Opmerking over 2.8 Doorstroom associate degree naar bacheloropleiding:  

Het is onbekend hoe de aansluiting naar de bacheloropleiding Communication & Multimedia 

Design is vormgegeven. In de OER staat niet vermeld dat er ook een aansluiting naar de 

bacheloropleiding HBO-ICT mogelijk is en hoe die is vormgegeven.  

Het is op dit moment nog niet duidelijk wat hiermee gebeurt.  

 

6. Evaluatie over de inzet van de studievoorschotmiddelen  

Zoals eerder benoemd hebben we een kleine groep eerstejaars studenten mogen ontvangen. Hierdoor 
kwamen de studievoorschotmiddelen van studiejaar 21/22 uit op NIHIL. Wij hebben hier als OC niet in 
mee kunnen beslissen en hebben hier geen inzicht in gekregen.  
 
Wij willen komend studiejaar meer betrokken zijn bij de besluitvorming en de besteding van de 
studievoorschotmiddelen.  
 
7. Adviezen en evaluatie op adviezen aan het management  

Dit jaar hebben wij als OC ons wegwijs gemaakt in de taken van de commissie, hebben we de 

contactpersonen in medezeggenschapsraden ontmoet en hebben we eerste stappen kunnen zetten in 
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het organiseren van de OC. Er zijn dit jaar geen gevraagde of ongevraagde adviezen aan het 

management gegeven. 

 

8. Voornemens voor komende studiejaar 

Voor aankomend studiejaar wil de opleidingscommissie de volgend zaken oppakken: 

- Leeromgeving studiejaar 2324 bespreken. We zitten nu in een tijdelijke locatie in de SAR. 

- Twee nieuwe studenten werven. 

- Betrokkenheid van buiten de opleiding vergroten: opleidingsmanager, decaan, onderwijsbureau 

etc.  

- Beoordelen of er genoeg data punten zijn voor de assessments  

- Meer betrokken zijn bij de besluitvorming en de besteding van de studievoorschotmiddelen 

 

Toelichting  

De HvA hecht groot belang hecht aan het goed functioneren van de opleidingscommissie. Aan de hand 

van het jaarverslag beschrijft de opleidingscommissie in kort bestek de werkzaamheden in het afgelopen 

studiejaar en biedt het aanknopingspunten voor de OC in het komende studiejaar. 

Het jaarverslag wordt aangeboden aan de opleidingsmanager, de decaan en de deelraad van de 

faculteit. Het jaarverslag van de opleidingscommissie moet uiterlijk 1 oktober worden ingeleverd. 

 


